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Protokół nr 52-07/2014 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 27 sierpnia 2014 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 207 

o godz. 16:15 
 
Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Błaszkowski.   
 
Przewodniczący stwierdził kworum, powitał zebranych oraz poinformował, Ŝe 
porządek posiedzenia został wysłany do uczestników posiedzenia 7 dni wcześniej.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Porządek przedstawiał się następująco: 
1. Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 1392 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040. 
– druk nr 1391 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Gdańska  

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budŜetu Gminy 
Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, 
szkół oraz placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych przez 
osoby prawne inne niŜ jednostka samorządu terytorialnego lub osoby 
fizyczne na terenie Gdańska oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
wykorzystania – druk nr 1385 
 

4. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości  
i zasad udzielenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących Ŝłobki i 
kluby dziecięce na terenie Gminy Miasta Gdańska w roku 2014 –  
druk nr 1386 

 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół 

ponadgimnazjalnych dla młodzieŜy oraz szkół specjalnych na terenie Miasta 
Gdańska – druk nr 1373 

 
6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Stefana 

Banacha” Gimnazjum Nr 33 oraz XXIV Liceum Ogólnokształcącemu, 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 2 w Gdańsku przy 
ul.Wodnika57.– druk nr 1367 
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7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Krzysztofa 
Kolbergera” IX Liceum Ogólnokształcącemu w Gdańsku przy ul. Wilka-
KrzyŜanowskiego 8. – druk nr 1368 

 
8. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone 
przez Gminę Miasta Gdańska – druk nr 1374 

 
9. Przygotowanie do rozpoczęcia roku szkolnego 2015/2016 
 
10. Wnioski Komisji do budŜetu Miasta Gdańska na 2015 rok 

 
11. Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 

 
Porządek przyjęto jednogłośnie 4 głosami „za”.  
 
 
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 1392 
 
Druk nr 1392 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Maria Wojnarowska - Kierownik Referatu Planowania BudŜetowego w Wydziale 
BudŜetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/226/106/2014 – załącznik nr 5 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040. – 
druk nr 1391 
 
Druk nr 1391 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Marię Wojnarowską - Kierownika Referatu Planowania BudŜetowego w Wydziale 
BudŜetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  
 
Halina Leman – członek komisji  
Na jakim etapie jest modernizacja tego przedszkola? Czy od 1 września ruszy 
Przedszkole nr 72 juŜ w budynku gimnazjum?  O ile zwiększa się ilość dzieci?  
 
Piotr Kowalczuk – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
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Przedszkole przenosi się do szkoły nr 76, chodzi o zwiększenie liczby miejsc dla 
dzieci autystycznych, których mamy coraz więcej, problem polegał na tym, Ŝe 
przedszkole mieściło się w spółdzielni mieszkaniowej niespełniającej w pełni 
warunków, dlatego taka decyzja. Nie od 1 września, a od 1 października bo tak 
wynika z umowy. Mamy nadzieję, Ŝe wszystko na czas zostanie wypełnione. 
Dyrektor DRMG te prace prowadzi, jeŜeli będzie jakiekolwiek przesunięcie jest teŜ 
umowa taka, Ŝe szkoła udostępni inne pomieszczenia Ŝeby na pewno dzieci mogły 
rozpocząć edukację w tym miejscu. Cały sprzęt zabieramy do szkoły nr 76.  
 
Halina Leman – członek komisji  
A co będzie w tym pozostawionym miejscu, równieŜ przedszkole? 
 
Piotr Kowalczuk – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
To jest pomieszczenie spółdzielni mieszkaniowej i ona zdecyduje z nowym 
partnerem co tam będzie.  
 
Nie było więcej pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/227/107/2014 – załącznik nr 7 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Gdańska  
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budŜetu Gminy 
Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół 
oraz placówek publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne 
inne niŜ jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie 
Gdańska oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. –  
druk nr 1385 
 
Druk nr 1385 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Wystąpię teraz jako dyrektor Pomorskich Szkół Rzemiosł, czy do punktu 4 tej 
uchwały moŜna dopisać dotowania ośrodków kształcenia i doskonalenia 
zawodowego? Sytuacja wygląda tak, Ŝe to jest w kompetencji Rady Miasta, 
natomiast rok temu prezydent miasta powołał ośrodek kształcenia i doskonalenia 
zawodowego, którego jednym z celów miało być prowadzenie kursów zawodowych. 
Bez tego zapisu w uchwale mamy pat bo jesteśmy szkołą publiczną, nie moŜemy 
brać opłat od uczestników, ale bez zapisu, Ŝe dostajemy dotacje tak jak dostają 
wszystkie szkoły zawodowe publiczne i niepubliczne, dlatego Ŝe ustawa przewiduje 
tylko zapis szkoły a nie placówki. My nie moŜemy zrobić w naszej placówce 
Ŝadnego kursu zawodowego, nie moŜemy dostać dotacji ale teŜ nie moŜemy dostać 
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środków od uczestników. Zdaję sobie sprawę, Ŝe to jest kwestia do przemyślenia i 
dzisiaj jej nie podejmiemy, chociaŜ jakiś czas temu o to wnioskowałam. 
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Tutaj jest jeszcze kwestia zabezpieczenia środków finansowych. JeŜeli w statucie 
szkoły nie ma takiego zapisu, Ŝeby prowadzić kursy to będzie podwójna trudność.  
 
Beata Wierzba – członek komisji 
(wypowiedź niezarejestrowana) 
 
Nie było więcej pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/228/108/2014 – załącznik nr 9 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości  
i zasad udzielenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących Ŝłobki i kluby 
dziecięce na terenie Gminy Miasta Gdańska w roku 2014 – druk nr 1386 
 
Druk nr 1386 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
W uzasadnieniu jest podana przyczyna tej zmiany czyli orzecznictwo sądów 
administracyjnych i RIO, myśmy te uchwały przyjmowali 26 czerwca 2014 roku, czy 
od tego czasu jakieś nowe orzeczenia  miały miejsce albo stanowisko RIO? Po drugie 
chciałabym uściślić, jeśli dotacja będzie przyznawana za dziecko objęte faktycznie 
opieką, czy to oznacza, Ŝe zwolnienia opiekuńcze ze względu na chorobę dziecka 
będą skutkowały pomniejszeniem dotacji za ten okres? Czyli czy ta faktyczna 
opieka jest opieką nad dziećmi zapisanymi do Ŝłobka?  
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Tak. 
 
Jolanta Banach – członek komisji  
W punkcie 5 jest mowa o konieczności przedstawiania sprawozdania merytoryczno-
finansowego, czy nie będziemy musieli za jakiś czas dopracowywać tej strony 
merytorycznej?  
 
Agnieszka Kozoń – Kierownik Referatu Ewidencji i Monitoringu Podmiotów 
Niesamorządowych  w Wydziale Rozwoju Społecznego UM 
JeŜeli chodzi o sprawozdanie druk jest obowiązujący, RIO w Pruszczu Gdańskim 
zakwestionowało uchwałę, w której były zapisy mówiące o tym, Ŝe do kompetencji 
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prezydenta pozostawiono moŜliwość doprecyzowania warunków umowy dlatego my 
chcąc Ŝeby to było rozszerzone i Ŝeby pokazać, Ŝe to rada określa, a prezydent 
tylko realizuje wprowadziliśmy te zmiany.  
 
Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/229/109/2014 – załącznik nr 11 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół 
ponadgimnazjalnych dla młodzieŜy oraz szkół specjalnych na terenie Miasta 
Gdańska – druk nr 1373 
 
Druk nr 1373 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały. 
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/230/110/2014 – załącznik nr 13 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Stefana Banacha” 
Gimnazjum Nr 33 oraz XXIV Liceum Ogólnokształcącemu, wchodzącym w skład 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 2 w Gdańsku przy ul. Wodnika 57. –  
druk nr 1367 
 
Druk nr 1367 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Marzena Majerowska – Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2  
w Gdańsku zreferowała projekt uchwały.  
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/230/110/2014 – załącznik nr 13 do protokołu.  
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     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „Krzysztofa 
Kolbergera” IX Liceum Ogólnokształcącemu w Gdańsku przy ul. Wilka-
KrzyŜanowskiego 8. – druk nr 1368 
 
Druk nr 1368 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Hanna Konczakowska - Makulec – Dyrektor IX LO w Gdańsku zreferowała projekt 
uchwały  
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 52-07/231/111/2014 – załącznik nr 15 do protokołu.  
      
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat 
za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez 
Gminę Miasta Gdańska – druk nr 1374 
 
Druk nr 1374 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Jolanta Banach – członek komisji  
Mnie się wydaje, Ŝe trzeba było wycofać się z tych świadczeń, równieŜ z innych 
powodów enumeratywnie tam wymienianych bo one w poprzedniej wersji są 
świadczeniami, które wchodzą w podstawię programową np. rozwijanie uzdolnień 
teatralnych, muzycznych itd. Pamiętam jak odnosiliśmy się do tego programu 
„przedszkole za złotówkę” i pytaliśmy się  przedstawicieli wydziału o to czy 
przedszkola nie będą mogły pobierać opłat za jakiekolwiek dodatkowe zajęcia i 
państwo potwierdzili, Ŝe nie będą mogli pobierać. Wtedy umówiliśmy się, Ŝe będą 
państwo to sprawdzać w jaki sposób przedszkola pobierają opłaty za zajęcia 
dodatkowe czy teŜ nie. I jakie są widełki opłat za pobyt w przedszkolach 
publicznych i niepublicznych. Proszę o przesłanie mi takich informacji.  
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Dobrze, prześlemy.  
 
Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 52-07/232/111/2014 – załącznik nr 17 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 9 
Przygotowanie do rozpoczęcia roku szkolnego 2015/2016 
 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM  
W roku szkolnym 2014/2015 gmina miasta Gdańska będzie organem prowadzącym 
dla 178 placówek oświatowych, w tym 56 przedszkoli, 41 szkół podstawowych, 13 
gimnazjów, 22 zespołów kształcenia podstawowego i gimnazjalnego, 17 zespołów 
szkół ogólnokształcących i liceów ogólnokształcących, 14 szkół zawodowych  i  15 
innych placówek. W roku szkolnym 2014/2015 w gdańskich szkołach publicznych 
naukę rozpocznie 48187 uczniów. To jest stan na dzisiaj, ale zmienia się z minuty 
na minutę. 6-latków na dzień dzisiejszy mamy 3735, w oddziałach zerowych jest 
ich 1253, w przedszkolach 333, w klasie pierwszej 149. Etatów przeliczeniowych 
nauczycieli na dzień dzisiejszy mamy 6614,17. W stosunku do ubiegłego roku 
nastąpił skok wynagrodzenia w wysokości 3,28%. W budŜecie edukacji na rok 
2014/2015 zaplanowano środki w wysokości  686 396 463. Z tej kwoty 409398977 zł 
to subwencja oświatowa z budŜetu państwa, a środki miasta to 300 090 608 zł. W 
ogólnej kwocie dotacji do placówek niepublicznych przedszkola, to 35 652 968 zł, 
szkoły 44 260 515 zł, standard subwencji czyli dziecko bez dodatkowego mnoŜnika 
5 243,31 zł, w przedszkolu nastąpił wzrost, w 2012 r były koszty utrzymania 7952 
zł, w 2013 r. 8077 zł, w szkole podstawowej 9943zł, wzrost 10476 zł, gimnazjum 
9891, w roku 2013: 9942 zł. W liceach ogólnokształcących 7894 zł, spadek 7 360 zł, 
szkoły zawodowe wzrost z 8486 do 8086 zł. Mamy 264 placówki niepubliczne, z tego 
81 to są przedszkola, punkty przedszkolne 38, szkoły podstawowe 21, 16 
gimnazjów, 32 licea ogólnokształcące, 8 uzupełniających liceum ogólnokształcące, 
2 technika, 64 szkoły policealne, 1 zawodowa, specjalny ośrodek rewalidacyjno – 
wychowawczy dla dzieci upośledzonych. 
 
Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji Edukacji  
Czy mamy juŜ jakieś informacje co do planu budŜetu modernizacji i remontów na 
przyszły rok?  
 
Mariola Paluch - Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Jeszcze nie mamy, zakończyliśmy typowanie do termomodernizacji i kończymy to 
co się rozpoczęło.  
 
Bezpłatny podręcznik dotarł do wszystkich szkół w jednym dniu, to było 14.08. 
Wczoraj wpłynęła dotacja celowa na podręcznik i ćwiczenia do języka obcego. 
 
Nie mam wiedzy ilu nauczycieli, którzy byli na czas określony zatrudnieni będzie 
bez pracy, natomiast na dzień dzisiejszy 21 nauczycieli miało wypowiedzenie 
zgodnie z art.  20. JeŜeli chodzi o świetlice są zwiększenia na bieŜąco, dlatego Ŝe 
świetlica w szkole musi objąć 6-latka uczęszczającego do oddziału przedszkolnego i 
ucznia klasy IV, który poszedł z rocznym wyprzedzeniem, ma 10 lat i świetlica musi 
go przyjąć. Dodatkowo do kosztów doszła nam etyka 
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     PUNKT 10 
Wnioski Komisji do budŜetu Miasta Gdańska na 2015 rok 
 
I) 
 
Pani BoŜena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” przedstawiła następujące propozycje 
wniosków: 

1) podwyŜszenie dodatku za wychowawstwo klasy dla nauczycieli szkół i 
placówek oświatowych. Zgodnie z wcześniejszymi uzgodnieniami, dodatek 
za wychowawstwo miał być sukcesywnie podnoszony do wysokości ustalonej 
w szkołach gimnazjalnych, czyli co najmniej do kwoty 150 zł, tymczasem od 
2007 roku nie zmienił się i wynosi 100 zł, 

2) podwyŜki płac dla pracowników administracji i obsługi w związku z ciągle 
zwiększającymi się kosztami utrzymania (podwyŜka w 2014 roku wyniosła 
zaledwie 50 zł do wynagrodzenia zasadniczego na etat) 

3) Zwiększenie dodatków funkcyjnych dla dyrektoróa. i wicedyrektorów szkół i 
placówek oświatowych w związku z brakiem ich waloryzacji  przez ponad 10 
lat 

4) zwiększenie dodatków motywacyjnych dla dyrektorów i nauczycieli.  
 
Komisja po krótkiej dyskusji, uwzględniając powyŜsze sugestie oraz 
propozycję radnego Piotra Gierszewskiego, popartą przez przewodniczącego 
Wojciecha Błaszkowskiego dotyczącą zarezerwowania 20 zł na ucznia, złoŜyła 
następujący wniosek: 
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska zwraca się do Pana Prezydenta o 
rozpatrzenie moŜliwości realizacji w 2015 roku następujących wniosków: 

- podwyŜszenie dodatku za wychowawstwo klasy dla nauczycieli szkół  
i placówek oświatowych do kwoty 150 zł.  

- podwyŜki płac dla pracowników administracji  i obsługi 
- zwiększenie dodatków funkcyjnych dla dyrektorów i wicedyrektorów 

szkół i placówek oświatowych  
- zwiększenie dodatku motywacyjnego dla dyrektorów i nauczycieli  
- zarezerwowanie 20 zł na kaŜde dziecko uczęszczające na zajęcia w 

danej placówce oświatowej, z przeznaczeniem wyŜej wymienionej kwoty na 
bieŜące potrzeby remontowe wskazane przez dyrektorów placówek 

 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 7 głosami „za” 
 

WNIOSEK NR 52-07/29/01/2014 
 
 
Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Niedawno pisaliśmy do pana dyrektora z prośbą o zorganizowanie szkoleń z 
Platformy Edukacyjnej, w formie weryfikacji swoich umiejętności. 
 
Mariola Paluch – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Weryfikacją tego czy Platforma funkcjonuje był fakt, Ŝe tylko dwie placówki nie 
złoŜyły sprawozdania finansowego ale będziemy w nieskończoność szkolić.  
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Jolanta Banach – członek komisji  
W ubiegłym roku podczas debaty budŜetowej zwracałam uwagę na plan wydatków 
publicznych, który przewidywał wydatki na cele statutowe poniŜej prognozowanego 
wskaźnika inflacji. Wiem, Ŝe obecnie są problemy z płatnościami w wielu 
placówkach w zakresie tego co jest objęte wydatkami statutowymi, mówię tu o 
kształcie klasyfikacyjnym podziału na działy, rozdziały. Niemal w kaŜdym typie 
szkół wydatki na cele statutowe były niŜsze od planowanego wskaźnika inflacji, to 
niesie ze sobą dosyć ujmujące skutki jeśli chodzi o zdolność płatniczą za codzienne, 
bieŜące uŜytkowanie budynku. W związku z tym zwracam się do komisji o 
przyjęcie wniosku o ustalanie wydatków placówek oświatowych w roku 2015 na 
cele statutowe na poziomie nie mniejszym niŜ prognozowany średniorocznie 
wskaźnik wzrostu cen.  
 
Komisja 4 głosami przeciw, 1 „za” i 1 wstrzymującym się odrzuciła propozycję 
wniosku radnej Jolanty Banach.  
 
 
Po krótkiej wymianie zdań sformułowano kolejne wnioski do budŜetu 2015: 

 

• Radna Maria Małkowska zaproponowała wniosek o budowę boiska przy 
ZKPiG nr 21, przy ul. Marusarzówny 
 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za” 
 

• Radny Wojciech Błaszkowski zaproponował wniosek o budowę boiska przy 
Szkole Podstawowej nr 52, przy ul. Kościuszki 
 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za” 
 

• Radna Halina Leman zaproponowała wniosek o budowę placu zabaw dla 
dzieci niepełnosprawnych ruchowo przy Zespole Specjalnego Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego nr 28 
 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za” 
 

• Radna Beata Wierzba zaproponowała wniosek aby w miarę moŜliwości i 
potrzeb finansowych realizować budowę boisk w szkołach i placów zabaw 
w przedszkolach, które nie posiadają takiego zaplecza 

 
Wniosek przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za” 
 
 

PowyŜsze wnioski zostały uwzględnione we wniosku NR 52-07/30/02/2014 
 
III) 
 
Szymon Krawczuk – Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska przedstawił 
następujące propozycje wniosków: 
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1) RozwaŜenie moŜliwości zwiększenia finansowania remontów i inwestycji w 
szkołach. Wyrównanie wyposaŜenia we wszystkich szkołach. Zakup nowego sprzętu, 
ze szczególnym uwzględnieniem sprzętu multimedialnego. 
2) RozwaŜenie moŜliwości zwiększenia finansowania zajęć dodatkowych w 
szkołach. Z naszych doświadczeń i obserwacji wynika, Ŝe często tych pieniędzy 
szkołom brakuje. 
3) RozwaŜenie moŜliwości zwiększenia wysokości stypendiów Prezydenta Miasta 
Gdańska. W sąsiednich gminach stypendia z osiągnięcia i bardzo dobre wyniki w 
nauce są zauwaŜalnie wyŜsze. Chcielibyśmy aby nasze stypendia dorównywały 
wysokością stypendiom przyznawanym przez sąsiednie miasta. 
4) ZróŜnicowanie wysokości stypendium Prezydenta Miasta Gdańska za osiągnięcie 
sportowe w zaleŜności od rangi osiągniętego sukcesu. Obecnie taka sama nagroda 
przysługuje za osiągnięcia w skali województwa, kraju i sukcesy międzynarodowe. 
5) RozwaŜenie zmiany wysokości środków przeznaczanych na promocję 
przedsięwzięć edukacyjnych w Gdańsku, rozwaŜenie zmiany sposobu wydawania 
tych środków. Z naszych obserwacji wynika, Ŝe często promocja tych przedsięwzięć 
jest nieefektywna i młodzieŜ nie wie co dzieje się w Gdańsku. 
 
 
Komisja po dyskusji i wysłuchaniu sugestii MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska 
złoŜyła następujący wniosek: 

 „popierając stanowisko MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska, zwracamy 
się z prośbą do Pana Prezydenta o rozpatrzenie moŜliwości uwzględnienia w 
budŜecie Miasta Gdańska na 2015 rok następujących wniosków: 

1) zwiększenia środków finansowych na remonty i inwestycje w szkołach. 
Wyrównanie wyposaŜenia we wszystkich szkołach. Zakup nowego 
sprzętu, ze szczególnym uwzględnieniem sprzętu multimedialnego. 
 

2) zwiększenia finansowania zajęć dodatkowych w szkołach. 
 

3) zwiększenia wysokości stypendiów Prezydenta Miasta Gdańska 
dorównujący wysokością w sąsiednich gminach.  
 

4) zróŜnicowanie wysokości stypendium Prezydenta Miasta Gdańska za 
osiągnięcie sportowe w zaleŜności od rangi osiągniętego sukcesu. Obecnie 
taka sama nagroda przysługuje za osiągnięcia w skali województwa, kraju 
i sukcesy międzynarodowe. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 5 głosami „za”.  
 
WNIOSEK NR 52-07/31/03/2014 
 
 
     PUNKT 11 
Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja 
 
Przewodniczący Komisji poinformował o piśmie Fundacji „Pozytywne Inicjatywy” w 
sprawie udzielenia dotacji dla Ŝłobków.  
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Pani Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska wyjaśniła, Ŝe jest 
udzielania odpowiedź na to pismo.  
 
Nie było więcej spraw bieŜących i korespondencji. Posiedzenie zakończono, 
godz. 18:15.  
 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji 
 

Wojciech Błaszkowski 
 
 
 

Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 


